

11D THE GRAND

TRAIN TOUR OF SWITZERLAND 瑞士尊贵列车之旅

E11TTS



Experience
Four
Panoramic
Train
Rides

Special
Designer
Outlets
Shopping

Exclusive
Landwasser
Viaduct



8 Breakfast | 1 Lunch | 4 Dinner

8 早餐 / 1 午餐 / 4 晚餐



4 Panoramic Train Ride

- Lucerne Interlaken Express
- Golden Pass Express
- Glacier Express
- Bernina Express



4 Stars Accommodation

★★★★ (Subject to changes)

- Lucerne - Astoria Hotel **** (1 Night)
- Interlaken - Hotel Royal St George **** (2 Nights)
- Montreux - Royal Plaza ***** (1 Night)
- Zermatt - Ambassador Hotel **** (2 Nights)
- St. Moritz - Hotel Crystal **** (1 Night)
- Zurich - Dorint Airport Zurich **** (1 Night)



Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- Jungfrauoch - Chf 205
少女峰 - Chf 205
- Aletsch Glacier - Chf 139
阿莱奇冰川 - Chf 139
- Titisee + Rhine Falls - Chf 99 CHF
蒂蒂湖 + 莱茵瀑布 - Chf 99

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.
自费加点项目,将由您自行决定,以下价钱可能适用最低团体人数参考。



TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• CHF 110 Per Person

欧洲导游及司机全程小费 110 瑞士法郎 每人

ZURICH LUCERNE 2

D

- **Old Town (Altstadt)** - Zurich's historic center with cobbled streets, medieval buildings, and charming shops.
- **Münsterbrücke** - A bridge over the Limmat River offering scenic views of the Old Town
- **Fraumünster** - A church famous for its Chagall stained glass windows and impressive architecture.
- **Lindenhof Park** - A hilltop park with panoramic views of Zurich, with historical significance as a Roman castle site.
- **National Museum** - Museum of history, art, and culture.
- **Bahnhofstrasse** - One of the world's most exclusive shopping streets, lined with luxury boutiques, and cafes.
- **Chapel Bridge** - A covered wooden bridge adorned with paintings, dating back to the 14th century.
- **Lion Monument** - A dying lion sculpture, commemorating Swiss Guards who died in the French Revolution.

苏黎世 卢塞恩

晚餐

- **苏黎世老城区** - 苏黎世的历史中心，拥有鹅卵石街道、中世纪建筑和迷人的商店。
- **慕尔桥** - 一座横跨利马特河的桥，提供老城区的美丽景观。
- **弗劳穆恩斯特教堂** - 一座以其夏卡尔彩色玻璃窗和宏伟建筑闻名的教堂。
- **林登霍夫公园** - 一个位于山顶的公园，提供苏黎世的全景，具有作为罗马城堡遗址的历史意义。
- **瑞士国家博物馆** - 展示历史、艺术和文化的博物馆。
- **火车总站街** - 世界上最独特的购物街之一，街道两旁有奢侈品牌商店和咖啡馆。
- **旧教堂桥** - 一座覆盖的木桥，桥上装饰有画作，建于14世纪。
- **狮子纪念碑** - 一座雕刻着垂死狮子的雕像，纪念在法国大革命中牺牲的瑞士卫兵。

LUCERNE INTERLAKEN 3

B/D

- **Lake Lucerne Boat Ride** - A scenic boat ride offering stunning views of the mountains and lakeside towns.
- **Mount Rigi Cogwheel** - A historic cogwheel train ride to the "Queen of the Mountains," offering views of the Swiss Alps.
- **Lucerne Interlaken Express** - A scenic train journey through the Swiss countryside, connecting Lucerne and Interlaken.
- **Lake Brienz Boat Ride** - A peaceful boat ride on Lake Brienz, surrounded by crystal-clear waters, and picturesque alpine landscapes.
- **Giessbach Falls** - A beautiful waterfall cascading down the mountainside near Lake Brienz, with scenic viewpoints.
- **Iseltwald** - A charming village by Lake Brienz, known for its appearance in the popular K-drama Crash Landing on You.

卢塞恩 因特拉肯

早餐/晚餐

- **卢塞恩湖游船** - 一次风景优美的游船之旅，提供壮丽的山脉和湖畔小镇景观。
- **瑞吉山齿轮火车** - 一次历史悠久的齿轮火车之旅，通往“山中女王”瑞吉山，提供瑞士阿尔卑斯山的美丽景色。
- **卢塞恩至因特拉肯快车** - 一次穿越瑞士乡村的风景优美的火车之旅，连接卢塞恩和因特拉肯。
- **布林茨湖游船** - 一次宁静的游船之旅，环绕布林茨湖，湖水清澈，四周是迷人的阿尔卑斯山景观。
- **吉斯巴赫瀑布** - 一座美丽的瀑布，瀑布从布林茨湖附近的山坡上倾泻而下，周围有美丽的观景点。
- **伊瑟尔特瓦尔德** - 一个位于布林茨湖旁的迷人小村庄，以在热门韩剧《爱的迫降》中出现而闻名。

INTERLAKEN 4

B

- **Free day**

因特拉肯

早餐

- **自由活动**

INTERLAKEN GSTAAD MONTREUX 5

B/D

- **Gstaad Old Town** - is a charming, historic area known for its traditional Swiss chalets, cobblestone streets, and alpine atmosphere.
- **GoldenPass Express** - is a scenic train route in Switzerland that connects two major Swiss cities, Montreux and Interlaken, passing through some of the most stunning landscapes in the country.
- **Chillon Castle (Entrance Included)** - A stunning medieval castle on the shores of Lake Geneva, known for its rich history and picturesque surroundings.

因特拉肯 格施塔德 蒙特勒

早餐/晚餐

- **格施塔德旧镇** - 是一个迷人而富有历史的区域，以其传统的瑞士木屋、鹅卵石街道和阿尔卑斯山的氛围而闻名。
- **金色通道快车** - 是瑞士的一条风景铁路线路，连接蒙特勒和因特拉肯，途经阿尔卑斯山的美丽景观，提供乘客绝佳的观光体验。
- **希永城堡 (包含门票)** - 一座位于日内瓦湖畔的壮丽中世纪城堡，以其丰富的历史和迷人的周围景色闻名。

MONTREUX BRIG ZERMATT 6

B/D

- **Lake Geneva** - One of Europe's largest lakes, offering beautiful views, boat rides, and a tranquil atmosphere surrounded by mountains and vineyards.
- **Brig Old Town** - is a charming and historic area with a rich heritage. The town is known for its well-preserved buildings, narrow streets, and traditional Swiss architecture.

ZERMATT 7

B

- **Gornergrat Summit** - A stunning mountain peak offering panoramic views of the Matterhorn and surrounding Alps, accessible by a scenic cogwheel train.
- **Riffel Lake (Riffelsee)** - A picturesque alpine lake near Zermatt, known for its reflective views of the Matterhorn.
- **Zermatt Village** - A charming car-free mountain village at the base of the Matterhorn, famous for its cozy atmosphere and outdoor activities.
- **Matterhorn Museum (Entrance Included)** - A museum dedicated to the history of the Matterhorn, showcasing its first ascent and the development of Zermatt.

ZERMATT ST. MORITZ 8

B/L

- **Glacier Express Scenic Ride** - A world-famous scenic train journey through the Swiss Alps, offering stunning views of mountains, valleys, and picturesque landscapes.
- **Landwasser Viaduct** - A breathtaking, curved railway bridge spanning the Landwasser River, known for its dramatic location and stunning architectural design.

ST MORITZ CHUR ZURICH 9

B

- **Bernina Express Train Ride** - A scenic train journey through the Swiss Alps, offering breathtaking views of glaciers, mountains, and picturesque landscapes.
- **Chur Old Town** - The oldest town in Switzerland, with charming cobbled streets, medieval buildings, and historical landmarks.
- **Factory Outlet Shopping** - A shopping experience at a factory outlet, where you can find discounted Swiss and international brands.

ZURICH SINGAPORE 10

B/MOB

- **Coach Transfer to airport for flight back.**

11 SINGAPORE 新加坡

*Note: For the above itinerary, if any of the specific scenic trains are unavailable, not operating, or under maintenance, they will be replaced by a regular train.

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the sequence of itinerary and also the location of accommodation) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.

蒙特勒 布里格 采尔马特

早餐/晚餐

- **日内瓦湖** - 欧洲最大的湖泊之一，提供美丽的景色、船游和被山脉与葡萄园环绕的宁静氛围。
- **布里格旧镇** - 是瑞士瓦莱州布里格市的历史中心，以其保存完好的传统建筑和迷人的街道而闻名。这里有许多历史悠久的建筑，

采尔马特

早餐

- **戈尔内格拉特山顶** - 一座提供马特洪峰及周围阿尔卑斯山全景的壮丽山峰，可通过风景如画的齿轮火车到达。
- **瑞费湖** - 一片迷人的高山湖泊，位于采尔马特附近，以平静日子里马特洪峰的倒影景色而闻名。
- **采尔马特村** - 一座位于马特洪峰脚下的迷人无车村庄，因其温馨的氛围和户外活动而著名。
- **马特洪峰博物馆 (包含门票)** - 一座专注于马特洪峰历史的博物馆，展示了首次登顶以及采尔马特的发展历程。

采尔马特 圣莫里茨

早餐/午餐

- **冰川快车风景之旅** - 一次世界著名的风景列车之旅，穿越瑞士阿尔卑斯山，提供壮丽的山脉、山谷和迷人景观。
- **兰德瓦瑟高架桥** - 一座令人叹为观止的弯曲铁路桥，横跨兰德瓦瑟河，以其戏剧性的地理位置和惊艳的建筑设计而闻名。

圣莫里茨 库尔 苏黎世

早餐

- **伯尔尼纳快车** - 一次穿越瑞士阿尔卑斯山的风景列车之旅，提供令人叹为观止的冰川、山脉和迷人景观。
- **库尔老城区** - 瑞士最古老的城市，拥有迷人的鹅卵石街道、中世纪建筑和历史遗迹。
- **工厂折扣购物** - 在工厂折扣店购物，您可以找到打折的瑞士和国际品牌。

苏黎世 新加坡

早餐/机上用餐

- **巴士接送至机场，准备返回航班。**



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TAO3442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Lucerne, Switzerland
CHAPEL BRIDGE
旧教堂桥



Brienz, Switzerland
GIESSBACH FALLS
吉斯巴赫瀑布



Zurich, Switzerland
LINDENHOF PARK
林登霍夫公园



Vevey, Switzerland
CHILLON CASTLE
希永城堡



Jungfrau Region, Switzerland
BERNESE OBERLAND
伯尔尼高地



Matterhorn, Switzerland
MATTERHORN
马特洪

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

